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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Voetbalvereniging s.v. Huizen wil graag dringend uw aandacht vragen voor de ontwikkeling van 
het sportpark De Wolfskamer en de woningbouwplannen van de gemeente. Twee jaar geleden zijn 
wij samen met HSV de Zuidvogels intensief met de gemeente in gesprek gegaan om mee te 
denken over de geplande woningbouw. Vanuit beide verenigingen is er toen grote bereidheid 
geweest om flexibel mee te denken en ruimte beschikbaar te stellen. In ruil daarvoor spraken we 
over een redelijke herinrichting van onze velden, met de belofte dat onze verenigingen goed 
gefaciliteerd zouden blijven. Helaas zal naar onze mening onze situatie aanzienlijk verslechteren 
bij de huidige plannen en dreigen de belangen te worden ondergesneeuwd. 

 

Stand van zaken en zorgpunten 

Waar het oorspronkelijke plan sprak over de bouw van twee woontorens, is dit inmiddels 
uitgebreid naar drie torens, waardoor álle velden aan de voorkant van het sportpark verdwijnen 
aan de kant van s.v. Huizen. Ons aanbod om ruimte beschikbaar te stellen wordt nu beantwoord 
met plannen die geen recht meer doen aan onze eigen belangen. De welwillendheid waarmee wij 
de gemeente tegemoet zijn getreden, lijkt niet langer op prijs gesteld te worden. In plaats daarvan 
worden wij nu geconfronteerd met een situatie waarin wij als vereniging enerzijds velden inleveren 
en anderzijds met verhoogde huurprijzen te maken krijgen. Van ons sportpark dreigen we grote 
delen kwijt te raken, zonder dat wij daarvoor iets voor onze vereniging en onze activiteiten 
waardevols terugkrijgen. Dit betekent dat wij als vereniging structureel minder ruimte krijgen, 
terwijl we er financieel op achteruitgaan. 

De communicatie met de gemeente verloopt bovendien stroef, en wij hebben het gevoel geen 
serieuze gesprekspartner meer te zijn bij de plannen die ons als vereniging diep zullen raken. Dit 
strookt niet met de visie van de gemeente om sport hoog in het vaandel te hebben. Sterker nog, 
het lijkt erop dat het belang van sport – en daarmee het belang van onze vereniging en onze ruim 
dertienhonderd leden – wat uit het oog is verloren. Er wordt zelfs gesproken over het mogelijk 
opzeggen van onze huur door de gemeente, als wij niet meewerken. Wij hadden verwacht dat de 
gemeente bij zulke ingrijpende plannen rekening zou houden met álle belangen in de 
gemeenschap, maar zeker ook met onze beide verenigingen. 

 



 

Ons voorstel: Terug naar het oorspronkelijke plan. 

Wij verzoeken de gemeente dringend om terug te keren naar het oorspronkelijke plan dat rekening 
hield met de belangen van onze vereniging. Dit betekent concreet: 

 

1. Het draaien van veld 4 en behoud van één pupillenveld aan de kant van s.v. Huizen. 
2. Het ombouwen van veld 2 (achter de tribune) van s.v. Huizen naar een kunstgrasveld 

(waardoor s.v. Huizen drie kunstgrasvelden (veld 1, 2 en 4) heeft). 
3. Zuidvogels behoudt drie kunstgrasvelden. 
4. De huidige afscheiding tussen de beide verenigingen blijft intact 

Het aanhoudende gesteggel over de plannen zorgt ervoor dat het beheer en onderhoud van onze 
verenigingen ernstig vertraagd worden en noodzakelijke vervanging van velden niet plaatsvindt. 
Aan de kant van s.v. Huizen is de vervanging van veld 4 uitgesteld, een kunstgrasveld dat 
ondertussen al 18 jaar oud en totaal versleten is. 

Daarnaast zijn de beide hoofdvelden duidelijk aan vervanging toe. Volgens de gemeente zijn 
beide velden (veld 1 en veld 4) recent goedgekeurd en daarmee lijkt de kous af. Echter in de 
bestuursbesluiten van de KNVB staat dat het veld te allen tijde moet voldoen aan de normering in 
het kader van veiligheid. Voor de KNVB is de norm leidend, maar dan geldt ook te allen tijde. Iets 
wat wij, gezien de opknapbeurt vlak voor de keuring, zeer betwijfelen. 

 

Wij vragen u om rekening te houden met de waarde en de rol van sport in onze gemeenschap en 
de betrokkenheid van onze vereniging serieus te nemen. Het is tijd om terug te keren naar een 
oplossing die ook met het oog op een sportieve toekomst van onze vereniging recht doet aan alle 
betrokkenen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bestuur s.v. Huizen 


